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Betreft: Zienswijze ontwerp wijzigingsregeling niet openen van jacht op het haas/konijn. 

 

Geachte mevrouw Van der Wal-Zeggelink, 

 

Een jachtverbod zal jagers en wildbeheereenheden bepaald niet motiveren om in de toekomst 
mee te werken aan tellingen of aan het zorgen voor gezonde wildpopulaties. 

Het negeren van de tellingen en registraties in het Fauna Registratie Systeem (F.R.S.) is voor mij 
onbegrijpelijk…. 

Deze tellingen worden volgens protocol uitgevoerd en zijn trend tellingen. 

De wildtellingen, o.a. haas en konijn worden uitgevoerd op de eerste zaterdag van april. Per WBE 
in vaste telsectoren van ca. 200 ha. die samen ca. 10% van het totale werkgebied van een WBE 
vormen. Op die zaterdag vinden 2 wildtellingen plaats. De ochtendtelling begint op bij 
zonsopkomst, de avondtelling begint rond ca. een uur voor 20.15 uur zonsondergang. 

En op die tijdstippen zijn geen Sovon vogelaars te zien...  

 

 

De telformulieren worden ingeleverd bij de faunacoördinator/secretaris van de WBE die de 
formulieren controleert en vervolgens invoert in F.R.S. Daarna volgt nog een controle stap door 
een medeweker van de Fauna Beheer Eenheid (F.B.E.).  

 

Mocht deze zienswijziging een opmaak zijn voor een totaal verbod van jacht op de wildsoorten 
dan maak ik mij ernstige zorgen! 

Vogelaars zitten 
vaak in een 
kijkhut of 
verscholen in het 
riet…. 



Jachtaktehouders zijn actief op drie verschillende gebieden; Jacht, Beheer en Schadebestrijding, 
geregeld bij Wet en Provinciale Ontheffingen. 

Jacht en Beheer hebben veel met elkaar te maken en worden veelal samen uitgevoerd. Zeker als 
het gaat om predatoren. Als de Jacht daaruit wegvalt, zal ook het Beheer afnemen of zelfs totaal 
stoppen. Geen ganzen afschot meer?? Schade in Noord-Holland in 2021 bijna € 10.000.000,00. 

Geen ganzen afschot rond vliegvelden??  

Geen afschot predatoren vos, kraai en kauw? De minister neemt afscheid van kievit, tureluur en 
grutto. Binnen een paar jaar zullen zij tot de zeldzame vogels gaan behoren… 

Ook zal de motivatie afnemen voor werkzaamheden als toezicht in het buitengebied,  

meldingen van illegale afvalstortingen en loslopende honden, akkerranden- en  

hakhoutbeheer, biotoopverbetering door middel van inzaai van wildakkers en overhoekjes,  

schadevoorkoming en –bestrijding, afhandeling valwild. 

Wat over zal blijven is Schadebestrijding. We kunnen de agrariërs niet aan hun lot overlaten. Zij 
hebben een rapportage nodig van de acties die jachtaktehouders hebben ondernomen om in 
aanmerking te kunnen komen voor een vergoeding van de geleden schade. Dat zou dan kunnen 
via Perceelsgebonden Machtigingen waarop de jachthouder in F.R.S. zijn activiteiten kan melden; 
minimaal 2 á 3 maal per week. 

 

Vooruitlopend hierop wordt de minister gevraagd hier zeer zorgvuldig mee om te gaan, omdat 
hierdoor niet alleen de wettelijke basis voor jacht, maar ook de basis voor het beheer en de 
schadebestrijding verdwijnt. 

 

Jachthouder J.G.G. Schipper. 


